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Zápis z 2. zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice  

konaného dne 02.03.2023 v 16:30 hodin v jídelně ZŠ Blanenská 1, Brno 
            
                                                                                                          
Přítomni: Ing. Iveta Brůhová, Mgr. Stanislav Dráb, Ing. Robert Charvát, Mgr. Vít Krinčev, MUDr. Oto 

Rinchenbach, MUDr. Daniel Rychnovský, Václav Šicha 

 

Hosté a občané: dle prezenční listiny 

Zapsal: Ing. René Adámek 

 

1) Zahájení 

Pan starosta před zahájením zasedání upozornil všechny přítomné, že z dnešního zasedání 
Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice bude pořízen audiovizuální záznam, který bude následně 
uveřejněn na webových stránkách úřadu městské části Brno-Jehnice. Z tohoto důvodu požádal 
všechny vystupující, aby neuváděli osobní údaje cizích osob podléhající obecnému nařízení 
Evropského parlamentu a EU číslo 2016/679 GDPR a zákonu číslo 110/2019 Sb., o zpracování 
osobních údajů. 

Pan starosta zahájil 2. Zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice v 16:32 hod. a 
konstatoval, že zasedání bylo svoláno a vyhlášeno včas v souladu se zákonem o obcích, informace o 
konání Zastupitelstva městské části byla zveřejněna na úřední desce a na webových stránkách 
městské části Brno-Jehnice. Dále konstatoval, že přítomno je 7 členů zastupitelstva z celkového počtu 
7. Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice je tedy usnášeníschopné v souladu s ust. § 92 odst. 3 
zákona o obcích. Prezenční listina přítomných členů zastupitelstva tvoří přílohu zápisu. 

Pan starosta navrhl zapisovatele zápisu tajemníka Ing. René Adámka, ověřovatele zápisu MUDr. 
Daniela Rychnovského a kontrolou zápisu pověřil MUDr. Oto Rinchenbacha. 

Protinávrhy nebyly vzneseny. 

Usnesení č. 1 : 
 
Zastupitelstvo městské část Brno-Jehnice schvaluje zapisovatelem tajemníka Ing. René 
Adámka a určuje ověřovatele zápisu MUDr. Daniela Rychnovského a kontrolou zápisu MUDr. 
Oto Rinchenbacha. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 1 bylo přijato. 
 
2) Program 

Pan starosta seznámil přítomné s návrhem programu Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice 
v souladu s pozvánkou zveřejněnou na úřední desce. Následně vyzval přítomné zastupitele 
k návrhům na doplnění či změnu programu. 

Mgr. Vít Krinčev navrhnul vyškrtnout bod 16. SMS hlášení obecního rozhlasu. 
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Usnesení č. 2: 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice navrhuje vyškrtnutí bodu 16. SMS hlášení obecního 
rozhlasu z programu Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 2 bylo přijato. 
 

Ing. Robert Charvát navrhnul vyškrtnutí bodu 18. Požadavek na výkon místostarosty. 

Pan starosta trval na zachování tohoto bodu programu z důvodu přijetí požadavku na úřad. 

Usnesení č. 3 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice navrhuje vyškrtnutí bodu 18. Požadavek na výkon 
místostarosty z programu Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice. 
 
Pro: 3 Proti: 0 Zdržel se: 4 
 
Usnesení č. 3 nebylo přijato. 
 

Ing. Iveta Brůhová navrhla zařadit informaci o Family friendly community do programu. 

Pan starosta informoval, že je to zařazeno do bodu 14. Komunitní centrum. 

Ing. Robert Charvát se ptal tajemníka úřadu městské části Ing. René Adámka, proč nezařadil do 
programu body, které mu Ing. Charvát poslal emailem. 

Ing. René Adámek odpověděl, že by si zastupitelé měli nastudovat zákon č. 128/2000 Sb., o obcích, 
protože zastupitelstvo svolává starosta a program zastupitelstva navrhují a upravují zastupitelé a 
nikoliv tajemník. 

Ing. Robert Charvát navrhnul doplnění programu o bod Aktualizace investičních záměrů ZŠ a MŠ 
Blanenská. 
 
Pan starosta upozornil, že nové body se vkládají na program zasedání zastupitelstva výjimečně, 
protože se materiály rozesílají minimálně sedm dní předem, aby zastupitelé měli čas na prostudování 
materiálů. 
 
Následně proběhla diskuse o materiálu. 
 
Usnesení č. 4 : 

Zastupitelstvo městské Brno-Jehnice navrhuje zařazení bodu Aktualizace investičních záměrů 
ZŠ a MŠ Blanenská a projednat ho místo vyřazeného bodu 16. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 4 bylo přijato. 
 
Pan starosta přednesl upravený program Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice. 
 
  

http://www.brno-jehnice.cz/


 
 

 

 
náměstí 3.května 5  I  621 00 Brno                         IČ: 44992785 
www.brno-jehnice.cz  ID datové schránky:76nbyg4 

 
3 

 

Usnesení č. 5 : 

Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje následující program zasedání: 

1. Zahájení 

2. Program 

3. Zpráva starosty 

4. Kontrola bodů z minulého zápisu 

5. Dotazy, podněty a připomínky občanů 

6. Jehnické listy – technické a personální zajištění 

7. Knihovna Jiřího Mahena – neinvestiční příspěvek 

8. Projednání opatření k zefektivnění využití tělocvičny ZŠ s ohledem na rostoucí náklady 
(energetická náročnost) 

9. Noční klid v Jehnicích a Ořešíně 

10. Studie náměstí a prostoru před ZŠ 

11. Projednání žádostí občanů 

12. Relax zóna – dodatek smlouvy 

13. Hospoda, rekonstrukce, nájemní smlouva 

14. Komunitní centrum 

15. Přemístění kontejneru na textil 

16. Aktualizace investičních záměrů ZŠ a MŠ Blanenská 

17. Rámcová smlouva se společností COMIMPEX s.r.o. 

18. Požadavek na výkon funkce místostarosty 

19. Přesuny v rámci rozpočtu MČ Brno-Jehnice 

20. Nové webové stránky MČ Brno-Jehnice 

21. Stanovisko k projektové dokumentaci pro územní rozhodnutí 

22. Závěr 

 

Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 2 
 
Usnesení č. 5 bylo přijato. 
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3) Zpráva starosty 

Pan starosta informoval přítomné o následujícím: 

• V Jehnicích proběhla ostatková zábava, průvod masek a zábava. 

• Na úřadě proběhlo malování a pokládání nového koberce. 

• Pan starosta rozpohyboval městskou knihovnu, která začala dělat akce pro děti i seniory. 

• V současné době probíhají drobné rekonstrukce hospody, údržba a seřizování topení. Bude 
se schvalovat smlouva s novým nájemcem. 

• Podařilo se opravit ústřednu místního rozhlasu a již probíhá hlášení místního rozhlasu přímo 
z počítače. 

• Po rozlučkovém večírku pana …………………… jeden občan pod vlivem alkoholu rozkopal 
skleněné dveře do úřadu a starosta musel úřad provizorně zabezpečit. Následně byly dveře 
opraveny odbornou firmou. Škoda byla uhrazena pojišťovnou. 

 
4) Kontrola bodů z minulého zápisu 

 
Pan starosta informoval, že minule se řešilo na zastupitelstvu - komunitní centrum, webové stránky a 
zefektivnění fungování tělocvičny ZŠ. Komunitní centrum již funguje v místnosti bývalé ordinace. 
Knihovna nesouhlasila s přesunem do menší místnosti. Komunitní centrum má na starosti Ing. Iveta 
Brůhová. 
Webové stránky se musí zaktualizovat. 
Zefektivnění fungování tělocvičny ZŠ kvůli nárůstu energií. Komerční nájemné budou mít pouze 
dospělí, nikoliv děti. Obec zafinancuje rozdíl ze svého rozpočtu. 
 
 
5) Dotazy, podněty a připomínky občanů 

Pan starosta vyzval přítomné občany, jestli mají nějaký dotazy, podněty nebo připomínky. 
 
Paní …………………. pochválila aktivity Ing. Brůhové v komunitním centru pro děti a podala podnět k 
Jehnickým listům, protože březnová uzávěrka má být 28.2. a budou vycházet na počátku měsíce a 
budou obsahovat informace o akcích z minulého měsíce, z čehož vyplývá, že asi bude chybět 
program na další měsíc. 
Mgr. Vít Krinčev informoval, že kalendář akcí na příští měsíc bude vždy. 
Ing. Iveta Brůhová informovala, že plánuje akce od 10.dne následujícího měsíce, aby to mohlo být 
uvedeno v Jehnických listech. Informace budou i na webu, na zastávkách. 
Mgr. Vít Krinčev uvedl, že pozvánky na akce budou v Jehnických listech.  
 
Václav Šicha se zeptal, kde je umístěno komunitní centrum, protože minulé zastupitelstvo schválilo 
umístění komunitního centra v knihovně a pověřilo garantem paní Ivetu Brůhovou. Nyní se rozšířilo 
komunitní centrum i do bývalé ordinace paní ………………….., ale děje se to partyzánským 
způsobem. 
Ing. Iveta Brůhová odpověděla, že měla v plánu zřídit komunitní centrum v knihovně, protože ten 
prostor je větší a lepší, ale bohužel Knihovna Jiřího Mahena nesouhlasila s přesunem do menších 
prostor. Pan starosta nabídl prostor bývalé ordinace …………………. pro komunitní centrum a Ing. 
Brůhová bude iniciovat rozšíření komunitního centra i na tyto prostory. 
Václav Šicha konstatoval, že usnesení zastupitelstva jsou platná a Ing. Brůhová je předsedkyně 
kontrolního výboru, který podle zákona o obcích především kontroluje plnění usnesení zastupitelstva. 
Dále požadoval, aby předsedkyně kontrolního výboru na příštím zasedání zastupitelstva předložila 
zprávu kontrolního výboru v této věci, zdůvodnění rozporu s realitou a rozpor s usnesením minulého 
zastupitelstva. Dále konstatoval, že je škoda, že to neprobíhalo již dříve a stalo se to součástí 
předvolební kampaně. Např. ve škole by bylo místo pro tuto činnost. 
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Pan …….. se zeptal, jestli by nemohlo být zastupitelstvo jedenkrát měsíčně, a ne za tři, protože 
čtyřikrát do roka je docela málo. 
Starosta odpověděl, že se tím bude zastupitelstvo zabývat a připomněl, že je to v souladu se zákonem 
o obcích podle potřeb obce. 
Mgr. Vít Krinčev souhlasil s názorem, aby zastupitelstvo bylo jedenkrát měsíčně. 
Pan ………. se zeptal, jestli zastupitelé komunikují mezi sebou. 
Ing. Robert Charvát poděkoval za dotaz a zeptal se pana starosty, proč ještě ani jedinkrát nesvolal 
schůzku koaličních, ale ani opozičních zastupitelů za poslední tři měsíce. Až když minulý týden dali 
žádost o svolání zastupitelstva Ing. Charvát, Ing. Brůhová a Mgr. Krinčev, tak hned druhý den visela 
vyvěšená pozvánka na dnešní zastupitelstvo. Ing. Robert Charvát slíbil, že budou iniciovat 
zastupitelstvo každý měsíc. 
Václav Šicha požádal Ing. Roberta Charváta, aby si to vyřídili koaliční zastupitelé mezi sebou a 
nezdržovali ostatní politickými problémy.  
Starosta konstatoval, že se zastupitelstvo na žádost občanů nahrává a stojí to nemalé peníze. 
Pan ……… se zeptal, kde je slibovaná komunikace a navrhnul, aby se připomínky občanů přesunuly 
na konec, protože není se k čemu vyjadřovat, když se ještě nic neprojednalo. 
Starosta odpověděl, že po zkušenostech z minulých let se přesunuly dotazy na úvod, aby občané 
nemuseli čekat čtyři hodiny na konec zastupitelstva. 
 
Pan ……. vyzval starostu, aby odstoupil z funkce kvůli nedodržování koaličních dohod. Dodal, že se 
názorově sblížil s opozicí a stydí se za to, jak proběhlo minulé zastupitelstvo. 4 roky minulého 
volebního období jsme bojovali za to, abychom měli vstřícný úřad, který se baví s občany, aby 
zastupitelstvo bylo otevřené a probíhalo často, tak jak je potřeba a první, co se stalo je, že je jednou 
za tři měsíce, což je absolutně nepřijatelné. 
Václav Šicha konstatoval, že ho zvedlo ze židle již posledně, když pan ……….navrhoval odvolání kvůli 
nedodržení koaličních dohod. Celé rozložení sil bylo demokratickým způsobem zvoleno čtyřmi 
zastupiteli. Měl jste spíše výzvu směřovat k odstoupení všech vašich zastupitelů, kteří zvolili pana 
Drába starostou čili nejenom pana Drába, ale i pana Charváta, pana Krinčeva a paní Brůhové, protože 
oni ho zvolili. 
MUDr. Danielovi Rychnovskému připadala ta situace absurdní, protože to je již jako v parlamentu, 
neboť tady to rozdělování na koalici a opozici je liché. Jde snad o to, aby se obec někam posouvala, a 
ne o to, abychom ztráceli čas a energii tím, že na sebe budeme řevnit a dělat si naschvály. Poprosil, 
aby se termíny koalice a opozice přestaly používat a nehráli jsme si na vysokou hru. 
 
Pan ………………. se dotázal na zohlednění sociálních služeb zejména seniorům. Přečetl z volebního 
programu, že cena oběda pro seniory měla být 40,- Kč. Na ustavujícím a ani na 1.zasedání 
zastupitelstva to nebylo projednáno. Proto se zeptal, zda-li o tom zastupitelstvo uvažuje? Další otázka 
směřovala na Jehnické listy, jestli existuje nějaká redakční rada? Podivil se nad tím, že to vše řídí 
jeden člověk a neexistuje žádná názorová rozmanitost. 
Mgr. Vít Krinčev nejdříve neodpověděl na otázku. Následně konstatoval, že otiskl všechny příspěvky 
zastupitelů a všech občanů a nijak je nekrátil. Nemá problém založit redakční radu Jehnických listů. 
Do únorových listů nikdo nic nenapsal. 
Starosta se omluvil za neuvážený slib, který jsme špatně spočítali. Když se tvořil rozpočet na rok 
2023, tak se přišlo na to, že by to byla částka ve výši cca 0,5 mil. Kč. Šlo by se k tomu vrátit do 
budoucna, ale vyvolalo by to i zvýšenou poptávku na jídelnu a znamenalo by to i nárůst personálního 
složení jídelny. 
Pan …………. si spočítal, že by to bylo méně, cca 0,25 mil Kč. Teď se vydává cca 1 mil Kč ročně za 
dva místostarosty, což v Jehnicích nikdy nebylo zvykem. Co je důležitější? Odměna místostarostů 
nebo příspěvky na seniory? 
Starosta konstatoval, že pan ………… má pravdu. 
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Pan …………. navrhuje přerozdělit částku 100 tis. Kč pro seniory. 
Pan starosta sdělil, že to je částka na aktivity Klubu důchodců a na to nikdo nesahal a je to dále 
v rozpočtu. 
 
Paní …………….. oznámila, že škola nepřijímá další důchodce na obědy. 
Pan Kotyza (ředitel školy) vysvětlil, že zvýšení počtu obědů o více než dalších deset lidí není schopen 
personálně pokrýt, navíc nejsou zaměstnanci kuchaři do školní kuchyně. Jinde dostane kuchař 
podstatně větší plat. 
Pan starosta navrhoval udělat ekonomickou analýzu, zda-li je to možné pokrýt z rozpočtu a jaké jsou 
možnosti personální. 
Václav Šicha doplnil, že senioři si mohli vybrat školu nebo restauraci a zvolili školu. Slibovali jste 
občanům předvolební sliby, které nemůžete splnit.   
 
 
6) Jehnické listy, technické a personální zajištění 

 
Pan starosta shrnul, že byla zrušena redakční rada Jehnických listů a bylo přislíbeno panem 
1.místostarostou, že budou předloženy nové zásady. Dosud nebyly předloženy. Občanům se nelíbí, 
jak jsou vydávány Jehnické listy. Ani panu starostovi se nelíbí, že jsou v listech slova starosty, 
1.místostarosty, 2.místostarosty a navrhuje, aby se to vrátilo k informacím o životě v Jehnicích a 
nebyla to tribuna politického boje v obci.  
Pan starosta navrhoval vrácení se k příspěvkům občanů, a ne k příspěvkům zastupitelů. Vhledem 
k tomu, že nebyly předloženy nové zásady, tak navrhuje vrátit se k původním zásadám. 
 
Mgr. Vít Krinčev se zeptal pana starosty, proč tedy minule zásady zrušil a dnes je chce vrátit. 
Pan starosta odpověděl, že předpokládal určitou velkorysost od člověka, který Jehnické listy povede, 
ale bohužel tomu tak nebylo. 
 
Václav Šicha řekl, že lítáme ode zdi ke zdi a není to jen případ Jehnických listů. Něco, co tady 
fungovalo, rušíme jenom proto, že to bylo za minulého zastupitelstva a je to špatně. Na dalším 
zastupitelstvu konstatujeme, že jsme se mýlili a vracíme to zpátky. Teď jde o to, jestli to na dalším 
zastupitelstvu zase nebudeme rušit. Není tady žádná kontinuita. 
Václav Šicha se dál zeptal, jestli je nějaké usnesení z minulého zastupitelstva, že se ruší redakční 
rada a že se pověřuje pan Krinčev vedením Jehnických listů? Pro hlasovali čtyři zastupitelé a nemusí 
ani jmenovat, kteří to byli. Pan Krinčev dostal za úkol se o to postarat, vytvořit jakési zásady, podle 
kterých se mělo jet a podle nich se snažil vytvořit poslední číslo Jehnických listů, ale zapomnělo se na 
to, že to nejsou soukromé zásady pana redaktora, ale zásady, které platí pro všechny občany Jehnic, 
kteří také mohou přispívat do Jehnických listů. Tyto nové zásady měly být projednány veřejně na 
zastupitelstvu a nebyly. Jsou to neustálé kotrmelce nahoru, dolů. Pan ………… žádal odvolání a pan 
Šicha žádá, aby se páni místostarostové vzdali svých apanáží, protože za ty peníze, co dostávají, pro 
Jehnice nedělají nic kromě toho, že si natřásají nějaká peříčka. 
 
MUDr. Daniel Rychnovský konstatoval, že když se podívá do tiráže časopisu, tak redakce je Krinčev, 
šéfredaktor. Dále redakce si vyhrazuje právo krátit příspěvky, což znamená, že redakce jsem já, já 
jsem stát a já si můžu dělat, co chci. Tvořily se nějaké zásady, aby to fungovalo a nebyla to jen hlásná 
trouba pár lidí, kteří se potřebují prezentovat. To je špatně, protože redakční rada by měla reflektovat 
to, co se tady děje, a měla by filtrovat negativní příspěvky, pomluvy a podobné útoky jeden na 
druhého. Navrhuje, aby se to vrátilo do původních kolejí. 
 
MUDr. Oto Rinchenbach souhlasil s Danielem Rychnovským, že nemůže být v redakční radě jeden 
člověk, který má subjektivní pohled na věc. V minulém volebním období seděli v redakční radě všichni 
zastupitelé. Hlasovalo se o jednotlivých článcích, aby se neuváděly nepravdivé a nepodložené údaje, 
neosočovaly se osoby bez podkladů a bez důkazů. Snažili jsme se o to, aby zásady fungovaly v rámci 
slušného chování mezi zastupiteli i občany, aby se zachovala nějaká novinářská etika a mělo to řád. 

http://www.brno-jehnice.cz/


 
 

 

 
náměstí 3.května 5  I  621 00 Brno                         IČ: 44992785 
www.brno-jehnice.cz  ID datové schránky:76nbyg4 

 
7 

 

 
Pan Krinčev panu Rinchenbachovi připomněl, že ty zásady byly takové, že tam občané ve výsledku 
ani nemohli nic napsat. 
MUDr. Oto Rinchenbach odpověděl, že se mohlo psát cokoliv. 
 
Pan starosta navrhoval, že když nebyly zpracovány nové zásady, aby se schválily původní zásady 
Jehnických listů, které jsou do dneška na webových stránkách a pan šéfredaktor se na ně odvolává 
v tiráži. 
 
Mgr. Vít Krinčev se znovu zeptal pana starosty, proč ty zásady minule rušil, když je chce vrátit zpátky? 
Pan starosta odpověděl, že pan místostarosta to chtěl dělat sám, protože na to má vzdělání, a protože 
ho ty zásady nějakým způsobem brzdí v rozletu. Uplynuly čtyři měsíce a žádné nové zásady nebyly 
určeny. 
 
Pan starosta se zeptal, kdo vydal ty únorové Jehnické listy, když vydavatel městská část, za kterou 
odpovídá starosta, dal pokyn do tiskárny k zastavení tisku, protože nejsou vyřešeny všechny smluvní 
záležitosti, není vyřešeno financování a má to dopad do rozpočtu. Bez jakékoliv odpovědnosti byly 
Jehnické listy vydány někde jinde. Radnice neobjednala žádné Jehnické listy. Starosta se zeptal pana 
šéfredaktora, kdo ty Jehnické listy vydal, kdo financoval celé to číslo, protože takhle se nedá pracovat. 
 
Václav Šicha se zeptal, co se to vlastně děje v Jehnicích? Je tady jakási koalice, která řídí městskou 
část a naprosto spolu nekomunikuje. Je tady jakási partyzánská válka, nebavíte se mezi sebou nebo 
jen ve dvojicích, a jestli si představujete, že takhle budete řídit městskou část do konce volebního 
období, tak je to pro jehnické občany k pláči. Když se podívá na to, jak znělo usnesení ve věci zrušení 
zásad Jehnických listů a stanovení 1.místostarosty šéfredaktorem Jehnických listů. Čtyři zastupitelé 
pověřili pana Krinčeva šéfredaktorem a tvorbou Jehnických listů.   Čili on vytvořil v dobré víře podle 
svého dobrého vědomí a svědomí Jehnické listy a dneska nám to už zase vadí a vracíme se k tomu, 
co jsme tady už měli. Když říkáme, že v Jehnických listech bude jen pravda a ověřené informace, tak 
v únorových Jehnických listech je napsáno, že Ing. Robert Charvát byl pověřen zastupitelstvem 
k přijetí opatření vedoucích k zefektivnění ekonomického provozu tělocvičny ZŠ z důvodu nárůstu 
energie a usnesení zastupitelstva zní trošku jinak – není tam vůbec zmínka o tom, že by pan Ing. 
Charvát měl cokoliv projednávat. V usnesení je uvedeno, že Zastupitelstvo městské části Brno-
Jehnice požaduje vyvolat jednání s jednatelem TJ Sokola Jehnice panem Václavem Šichou a 
projednat uzavření dodatku ke stávající smlouvě a navýšení ceny nájmu vzhledem k nárůstu cen 
energie. Není tam ani slovo o tom, že by pan Charvát byl pověřen zastupitelstvem k nějakému 
projednávání, a přitom je to takto napsané v Jehnických listech.  
 
Ing. Robert Charvát odpověděl, že oba místostarostové vykonávají svou gesci, jak nejlépe dovedou. 
Nejsou v pozici místostarostů 32 let jako bývalý starosta, tak prosí o trochu shovívavosti. Na usnesení, 
které padlo, reagoval, že po dohodě s panem Drábem, měl vstoupit do jednání pan Charvát. Záznam 
je uveden jinak a pan Šicha moc dobře ví, že tyto záznamy se několikrát měnily, jinak než se usneslo 
zastupitelstvo, proto se rozhodl, že nebude kontrolovat a ani ověřovat žádný zápis, protože jsou 
zápisy často upravované, tak jak pan starosta potřebuje. Jestli tam jméno Ing. Charváta vypadlo, tak 
je to opět důkaz toho, že je to v rozporu s tím, než co bylo odhlasováno. Já jsem z toho jednání vzešel 
a kdybyste se mnou jednat nechtěl, tak jste to mohl říct na rovinu. Měli jsme spolu dvě schůzky a 
proběhlo to celkem v klidu. 
Václav Šicha na to zareagoval s tím, že jestli tam vypadla nějaká slova v tom zápise, tak pan kolega 
Charvát byl kontrolorem minulého zápisu ze zastupitelstva a podepsal ho tak, jak bylo zapsáno. Takže 
nevykonává vůbec nic, co vykonávat má. 
 
Pan starosta ukončil diskusi. 
 
  

http://www.brno-jehnice.cz/


 
 

 

 
náměstí 3.května 5  I  621 00 Brno                         IČ: 44992785 
www.brno-jehnice.cz  ID datové schránky:76nbyg4 

 
8 

 

Usnesení č. 6 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schválilo původní Zásady pro vydávání Jehnických 
listů schválené Zastupitelstvem městské části Brno-Jehnice dne 21.10.2021. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 6 bylo přijato. 
 
Pan starosta se zeptal šéfredaktora Mgr. Víta Krinčeva, kdo platil únorové Jehnické listy, protože i 
občany to zajímá a kde byly vytištěny? 
 
Mgr. Vít Krinčev nechtěl odpovědět. 
 
Pan starosta připravil návrh lidí do redakční rady, kteří dlouhodobě publikují v Jehnických listech, 
dělají charitativní činnost, angažují se v komunitních akcích, ve spolcích. Tito občané souhlasili s tím, 
že budou pracovat v redakční radě Jehnických listů. Jsou to - Ing. Pavlína Puklová, Ing. Jakub Šíma a 
Mgr. Václav Šícha ml. 
 
Pan starosta se zeptal na jiné návrhy. 
 
Ing. Iveta Brůhová se zeptala, proč to pan starosta neprojednal se svými koaličními partnery. 
 
Pan starosta odpověděl, že komunikace prostě není žádná a dodal, že zákulisní projednávání koalice 
kritizovala celou dobu a že se to má projednávat veřejně před občany, aby si udělali svůj názor. 
 
Ing. Robert Charvát navrhnul sám sebe do redakční rady. 
 
Hlasování po jménech: 
 

• Mgr. Václav Šícha - pro 6, proti 0, zdržel se 1  

• Ing. Pavlína Puklová - pro 5, proti 0, zdrželi se 2 

• Ing. Jakub Šíma - pro 5, proti 0, zdrželi se 2 

• Ing. Robert Charvát - pro 3, proti 0, zdrželi se 4 
 
Usnesení č. 7 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje za členy ediční rady (redakci) pro 
vydávání Jehnických listů Mgr. Václava Šichu ml., Ing. Pavlínu Puklovou a Ing. Jakuba Šímu. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 7 bylo přijato. 
 
Pan starosta uvedl, že nese odpovědnost za ekonomiku vydávání Jehnických listů a za obsah. Není 
vyřešena distribuce občanům. Do dneška netuší, kdo roznesl únorové Jehnické listy do schránek. 
Nebyla uzavřena žádná smlouva. Za Jehnické listy se v minulosti platilo 3.190,- Kč a pan šéfredaktor 
panu starostovi přinesl za prosincové listy fakturu na 7.500,- Kč. Když se starosta pana 
1.místostarosty zeptal, jak je to možné, že je to jednou tolik, pan 1.místostarosta odpověděl, že neví, 
že asi vzrostly náklady. Až na základě toho, že se pan starosta spojil s jednatelem Gillu s.r.o. s panem 
………….. se zjistilo, že se spletli ve faktuře. Nikdo to neřešil. 
 
Mgr. Vít Krinčev uvedl, že nevznikla žádná škoda, protože jsme zaplatili stejně jako předtím. 
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Ing. Robert Charvát sdělil, že panu starostovi předal jména brigádníků s osobními údaji a pan starosta 
slíbil, že s nimi udělá dohodu o provedení práce na roznos Jehnických listů. Tito brigádníci Jehnické 
listy roznesli a zaplatil je Ing. Robert Charvát ze svého platu 2.místostarosty. 
 
Pan starosta odpověděl, že s tím nesouhlasil, protože si myslí, že děti nemají roznášet Jehnické listy a 
nemají mít na to nějakou smlouvu. Vždy Jehnické listy roznášeli dospělí nebo firmy. Dále se zeptal, co 
si vezme na patnáctiletém klukovi, když neroznese řádně Jehnické listy? 
 
Ing. Robert Charvát uvedl, že ani jednomu brigádníkovi není 15 roků. Dále uvedl, že do firmy Gill přišel 
od pana starosty jasný zákaz vydání lednového zpravodaje, protože je v něm kritika pana starosty a 
on tuto kritiku neunesl a zakázal výtisk vydat, takže byly vydány jinou cestou. Není to standardní 
postup, ale bylo to učiněno ve snaze dodat Jehnické listy občanům. 
 
Pan starosta se zeptal Ing. Roberta Charváta, čím je oprávněn jednat jménem městské části a 
starosty s jednatelem společnosti Gill? Jehnické listy nejsou v jeho gesci, tak pan starosta nechápe, 
jak si může jménem radnice domlouvat schůzku v Gillu. 
 
Ing. Robert Charvát popřel, že by s někým ve firmě Gill jednal. 
 
Václav Šicha požádal o ukončení diskuse v tomto bodě. 
 
Pan starosta navrhnul odvolání stávajícího šéfredaktora Jehnických listů Mgr. Víta Krinčeva. 
 
Mgr. Vít Krinčev navrhnul protiusnesení, že navrhuje odvolání starosty Mgr. Stanislava Drába. 
 
Usnesení č. 8 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice odvolává šéfredaktora Jehnických listů pana Mgr. 
Víta Krinčeva. 
 
Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 8 bylo přijato. 
 
Pan starosta pokračoval návrhem nového šéfredaktora Jehnických listů pana Marka Padyšáka. 
 
Pan Padyšák se v krátkosti představil. 
 
Protinávrh nebyl podán. 
 
Pan starosta navrhnul odměnu pro šéfredaktora Jehnických listů ve výši 6.000,- Kč měsíčně. 
 
Usnesení č. 9 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje na funkci šéfredaktora Jehnických listů 
pana Marka Padyšáka a stanovuje jeho odměnu na 6.000,- Kč měsíčně. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 9 bylo přijato. 
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Pan starosta dále informoval o facebookových stránkách městské části Brno-Jehnice a vyjádřil 
nespokojenost s fungováním facebookových stránek. Navrhnul, aby vedení stránek převzal tajemník 
úřadu a aby se tvorba provázala s webovými stránkami. 
 
MUDr. Daniel Rychnovský se zeptal, kdo má přístupová práva k facebookovým stránkám? 
 
Pan starosta se dotázal bývalého šéfredaktora, kdo má kódy k facebookovým stránkám a jestli je 
ochoten je předat tajemníkovi? 
 
Mgr. Vít Krinčev se odmítl vyjádřit. 
 
MUDr. Daniel Rychnovský konstatoval, že je to divné, že někdo ty kódy mít musí, protože to není 
privátní záležitost, ale otázka veřejnoprávní. Má kódy ještě bývalý tajemník …………….? 
 
MUDr. Oto Rinchenbach sdělil, že pan ..……… kódy předal. 
 
MUDr. Daniel Rychnovský se zeptal Mgr. Víta Krinčeva, jestli má kódy k facebookovým stránkám 
obce? 
 
Mgr. Vít Krinčev odpověděl, že tady není diskuse o tom, jestli má nebo nemá nějaké kódy. Není žádný 
úkol zastupitelstva, že má zřídit facebook. Městská část nevlastní facebookové stránky, protože je 
založil pan ……….. a je tam uveden jako vlastník. Pouze panu Krinčevovi předal správcovství.  
 
Pan starosta se zeptal Mgr. Víta Krinčeva, jestli facebooková stránka městské části Brno-Jehnice je 
jeho? 
 
Mgr. Vít Krinčev odpověděl, že není. 
 
Václav Šicha konstatoval, že pan ……………… předal přístupový kód k facebookovým stránkám bez 
vědomí bývalého starosty Mgr. Vítu Krinčevovi, ovládá to nyní pan Krinčev a pan Šicha dává návrh, 
aby zastupitelstvo požádalo pana Krinčeva k předání přístupových kódů. Paní Brůhová jako 
předsedkyně kontrolního výboru to zkontroluje a pokud tak pan Krinčev neučiní, bude to důvod 
k odvolání pana Krinčeva z funkce 1.místostarosty, protože to považuje za vážné porušení usnesení. 
  
Usnesení č. 10 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje, aby pan Mgr. Vít Krinčev předal 
přístupové kódy k facebookovým stránkám městské části Brno-Jehnice tajemníkovi úřadu do 
06.03.2023. 
 
Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se:  0 
 
Usnesení č. 10 bylo přijato. 
 
Pan starosta pokračoval technickým zajištěním vydávání Jehnických listů a konstatoval, že je potřeba 
podepsat smlouvu s tiskárnou Gill, frekvence vydávaní Jehnických listů 1x měsíčně, vyjdou ještě 9 x v 
roce 2023, rozsah Jehnických listů počet 4-10 stran, počet výtisků 450, termín pro příjem příspěvků do 
25.dne v měsíci a termín vydání Jehnických listů do 10.dne následujícího měsíce. Dále informoval, že 
platíme za šablonu Jehnických listů. Cena reklamy v Jehnických listech zůstává zachována. 
 
Ing. Robert Charvát ukázal smlouvu na tisk Jehnických listů 6x ročně. 
 
Pan starosta vysvětlil, že původní návrh smlouvy byl na šest výtisků, ale je domluveno, aby Jehnické 
listy vycházely měsíčně. 
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Ing. Robert Charvát souhlasí s tiskem 1x měsíčně. 
 
Usnesení č. 11 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje frekvenci vydávání Jehnických listů 1x 
měsíčně, počet stran 4 – 10 dle potřeby, počet výtisků 450, termín pro příjem příspěvků do 
25.dne měsíce a vydání Jehnických listů do 10.dne následujícího měsíce, ceny reklamy 
v Jehnických listech se nemění. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 11 bylo přijato. 
 
Ing. Robert Charvát se zeptal, proč platíme šablonu někomu jinému. 
 
Pan starosta vysvětlil, že když šéfredaktor nasází články do nějaké kostry, radnice dodá obrázky, tak 
tiskárna Didot vše zkontroluje, aby to bylo v pořádku a dalo se to vytisknout. Za to platíme, aby nebyly 
problémy v tiskárně. 
 
Pan ……….. se dotázal, kdo bude přebírat příspěvky do Jehnických listů? 
Pan starosta požádal posílat příspěvky do 25.března na info@brno-jehnice.cz 
 
MUDr. Daniel Rychnovský poznamenal, že by se měl Marek Padyšák sejít s redakční radou. 
 
Mgr. Vít Krinčev sdělil, že předá panu Padyšákovi přístupy k původnímu redakčnímu emailu, tak že 
příspěvky lze zasílat tam. 
 
Pan starosta poděkoval za vstřícný přístup. 
 
Mgr. Vít Krinčev konstatoval, že existuje několik facebookových profilů Brno-Jehnice. Některé jsou 
falešné.  
 
Paní ………….. informovala, že facebookové stránky byly založeny na základě usnesení 
zastupitelstva v roce 2021, byl pověřen tehdejší tajemník pan ……………, aby zřídil oficiální 
facebookové stránky městské části s tím, že budou učiněny kroky ke zrušení falešných stránek. 
 
7) Knihovna Jiřího Mahena – neinvestiční příspěvek 

 
Usnesení č. 12 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje neinvestiční příspěvek pro Knihovnu 
Jiřího Mahena v Brně na rok 2023 ve výši 10.000,- Kč. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 12 bylo přijato. 
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8) Projednání opatření k zefektivnění využití tělocvičny ZŠ s ohledem na rostoucí náklady 
(energetická náročnost) 

 
Pan starosta informoval, že TJ Sokol má smlouvu ještě dva roky a navrhoval, aby se smlouva 
neměnila a řešila se každý rok s panem Šichou podle potřeb Sokola. 
 
Ing. Robert Charvát se zeptal na gentlemanskou dohodu, že děti budou zdarma, ale dospělí budou 
mít zvýšený nájem. 
 
Václav Šicha informoval, že Městská část Brno-Jehnice má smlouvu s TJ Sokol do konce roku 2024. 
Pracuje se na dodatku od roku 2025. Všichni ostatní platí komerční nájem. Když si městská část může 
dovolit platit dva místostarosty za 1 mil. Kč ročně, tak si může dovolit přispět ZŠ na navýšení energie. 
Zeptal se Ing, Roberta Charváta, jestli se zřekne své královské apanáže? 
 
Žádné usnesení nebylo vzneseno. 
 
 
9) Noční klid v Jehnicích a Ořešíně 

 
Usnesení č. 13 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje vymezení doby nočního klidu v Jehnicích 
ve dnech 08.09.2023 až 09.09.2023 od 24:00 hod. do 6:00 hod. a 09.09.2023 až 10.09.2023 od 
2:00 hod. do 6:00 hod. V těchto dnech se budou konat tradiční Jehnické hody. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 13 bylo přijato. 
 
Usnesení č. 14 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje vymezení doby nočního klidu v Ořešíně 
ve dnech 17.06.2023 až 19.06.2023 od 24:00 hod. do 6:00 hod (Slavnosti ořešínského léta), ve 
dnech 30.06.2023 až 01.07.2023 od 2:00 hod. do 6:00 hod. (Letní noc v Rakovcích) a ve dnech 
23.09.2023 až 25.09.2023 od 2:00 hod. do 6:00 hod. (tradiční Svatováclavské ořešínské hody). 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 14 bylo přijato. 
 
10) Studie náměstí a prostoru před ZŠ 

 
Pan starosta navrhnul, aby Ing. arch. Polachová zpracovala studii využití prostoru náměstí a prostoru 
před ZŠ.  
 
Václav Šicha informoval, že studie náměstí je hotová a doporučil vyvolat jednání s Ing. arch. 
Polachovou. 
 
Pan starosta navrhuje dořešit mikroprostor kolem ZŠ. 
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11) Projednání žádostí občanů 

 
a) ………………… - směna pozemku parc.č. 482/5, k.ú. Jehnice za pozemek parc.č. 483, k.ú. Jehnice 
při ulici Plástky 
MUDr. Oto Rinchenbach informoval, že se jedná o lukrativní pozemek, který požaduje pan ……... 
Navrhuje směnu pozemků o stejné výměře 28 m2. 
 
Usnesení č. 15 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice nesouhlasí s výměnou pozemku parc.č. 482/5, k.ú. 
Jehnice, ve vlastnictví pana ………………….. za pozemek parc.č. 483, k.ú. Jehnice, ve 
vlastnictví Statutárního města Brna a pověřuje starostu k projednání návrhu za směnu části 
pozemku parc.č. 487/1, k.ú. Jehnice. Náklady na zaměření a na pořízení geometrického plánu 
nese městská část Brno-Jehnice. 
 
Pro: 7 Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 15 bylo přijato. 
 
b)  ………………. - odkup pozemků parc.č. 483 a 484, k.ú. Jehnice 
MUDr. Oto Rinchenbach sdělil, že není vhodné prodávat pozemky ve vlastnictví Statutárního města 
Brna. 
Václav Šicha navrhnul doplnění usnesení o to, že městská část má dlouhodobé záměry s těmito 
pozemky na budování občanské vybavenosti. 
 
Usnesení č. 16 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice nesouhlasí s prodejem pozemků parc.č. 484 a 483, 
k.ú. Jehnice panu ……………….. Městská část má dlouhodobé záměry s těmito pozemky na 
budování občanské vybavenosti. 
 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 16 bylo přijato. 
 
c)  …………….. - odkup části pozemku parc.č. 786/1, k.ú. Jehnice. 
MUDr. Oto Rinchenbach vznesl dotaz k přítomným manželům ……….. za jakým účelem žádají o 
odkup části pozemku parc.č. 786/1, k.ú. Jehnice. Pokud se jedná o vjezd na jejich pozemek, tak bude 
ústit na veřejné parkoviště a tím pádem ta lokalita přijde o parkovací místa. 
Pan ……. vysvětlil, že na Magistrátě města Brna je informovali, že v územním plánu se již nepočítá 
s parkovacími místy. 
MUDr. Oto Rinchenbach konstatuje, že tuto informaci zastupitelé nemají k dispozici. Musí se vyjádřit 
odbor dopravy, Policie ČR, Brněnské komunikace. 
 
Usnesení č. 17 : 
 
Tato záležitost bude přeložena na další jednání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice po 
doložení vyjádření příslušných městských orgánů a orgánů státní správy. 
 
Pro: 7 proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 17 bylo přijato. 
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d)  …………………… – věcné břemeno k pozemku parc.č. 486/1, k.ú Jehnice (studna) 
MUDr. Oto Rinchenbach sdělil, že v žádosti pana ………………. chybí právní specifikace k věcnému 
břemeni a není tam uveden ani rozsah věcného břemene. Není jasné, co pan ………… požaduje, 
jestli ochranné pásmo nebo čerpání vody. 
Václav Šicha doplnil, že s podobnou žádostí pan ………….. přišel již před dvěma roky a zastupitelstvo 
chtělo doplnit stejné věci jako teď. Nic v té věci neudělal a zkouší to znovu na nové zastupitelstvo. 
 
Usnesení č. 18 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice požaduje právní specifikaci a rozsah věcného 
břemene. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 18 bylo přijato. 
 
12) Relax zóna – dodatek smlouvy 

Pan starosta informoval, že zastupitelé mají podklady. Paní Ing. arch. Polachová nás požádala o 
prodloužení termínu pro dokončení projektu Relax zóny na srpen 2023. Získali jsme na to dotaci 
90.000,- Kč a byla by škoda dotaci vrátit z důvodu nerealizace projektu. 
Ing. Iveta Brůhová se dotázala, jestli existuje vizualizace daného prostoru, co tam bude umístěno. 
Václav Šicha odpověděl, že bylo veřejné projednání s občany v tělocvičně za přítomnosti pracovníků 
veřejné zeleně. Občané měli spoustu připomínek, které Ing. arch. Polachová zapracovala do studie. 
Na základě toho byla zadána projektová dokumentace. 
Mgr. Vít Krinčev se dotázal na existenci veřejného ohniště v prostoru u garáží. 
Václav Šicha informoval, že veřejné ohniště bylo jednou z připomínek občanů a bylo ze studie 
odstraněno. 
 
Usnesení č. 19 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo ze dne 
09.08.2022 mezi městskou částí Brno-Jehnice a Ateliérem4green s.r.o. 
 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 19 bylo přijato. 
 
13) Hospoda, rekonstrukce, nájemní smlouva 

Pan starosta informoval, že probíhá rekonstrukce a drobné opravy v hospodě.  Zájemce o nájem 
hospody měl pozastavené živnostenské listy. Měsíční nájem se zvedl na 10.000,- Kč bez režií a 
energií. Původní požadavek byl na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou šest měsíců. Přihlásil se jediný 
zájemce o nájem hospody. 
Mgr. Vít Krinčev se dotázal, kdo byl ve výběrové komisi a jestli existují nějaké zápisy? 
 
Pan starosta odpověděl, že zápisy jsou k nahlédnutí na radnici. V komisi byl pan starosta, MUDr. 
Rinchenbach a pan Šicha. 
 
Mgr. Vít Krinčev se dále dotázal, proč když bylo výběrové řízení ukončeno v průběhu ledna, tak 
nájemní smlouva se schvaluje až nyní? Původní hospoda skončila ke konci ledna a již měsíc je 
zavřená, což považuje za velice špatné. 
 
Pan starosta odpověděl, že nájemce neměl obnovené živnostenské listy a neměl doloženou 
bezdlužnost. V únoru probíhaly servisní práce. 
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Mgr. Vít Krinčev se potom dotázal, proč byli ve výběrové komisi pan Šicha a pan Rinchenbach a proč 
starosta nepozval místostarosty? 
 
Pan starosta odpověděl, že Mgr. Vít Krinčev má v gesci digitalizaci a Ing. Robert Charvát školství. O 
složení komise rozhoduje starosta. 
 
Václav Šicha konstatoval, že po ukončení výběrového řízení byl nájemce obratem informován, že byl 
vybrán a že má doložit všechny podklady k uzavření smlouvy. Obnovené živnostenské listy na 
hostinskou činnost mají od 1.března 2023. 
 
Usnesení č. 20 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí s pronájmem obecní restaurace dle 
doporučení komise pro výběrové řízení a pověřuje starostu vyhotovením a podpisem nájemní 
smlouvy, která bude obsahovat tyto náležitosti: 

• Smlouva bude na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou šesti měsíců a bude obsahovat 
tyto podmínky? 

o Nájemné je stanoveno v počáteční výši 10.000,- Kč měsíčně 
o Možnost valorizace nájemného 1x do roka ve výši inflace dle Statistického 

úřadu 
o Jednoměsíční výpovědní lhůta při hrubém porušení nájemní smlouvy 

(neplacení nájemného, služeb apod.) 
o Drobné opravy si hradí nájemce sám do výše 10.000,- Kč 
o Energie hradí nájemce přímo dodavatelům a dále hradí vodné ve výši 90% 

spotřeby společně s úřadem městské části 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 20 bylo přijato. 
 
Pan starosta v návaznosti informoval, že je potřeba rekonstruovat salónek nad hospodou. Zejména se 
jedná o stavební úpravy podlahy, položení vinylu, demontáž výtahu, malování, zkontrolovat radiátory a 
topnou soustavu, výměna osvětlení a revizi elektřiny. 
 
Václav Šicha požádal o účast ve výběrovém řízení na stavební úpravy. 
 
Ing. Iveta Brůhová konstatovala, že je škoda, že minulé vedení do hospody neinvestovalo v minulosti. 
 
Usnesení č. 21 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice pověřuje starostu k zadání výběrového řízení na 
stavební úpravy salónku – oprava podlahy, položení vinylu, demontáž potravinového výtahu a 
malování. 
 
Pro: 4 Proti: 1 Zdržel se: 2 
 
Usnesení č. 21 bylo přijato. 
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Usnesení č. 22 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice pověřuje starostu k zadání výběrového řízení na 
výměnu radiátorů a výměnu osvětlení v salónku. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 22 bylo přijato.  
  
14) Komunitní centrum 

 
a) Family friendly community - souhlas s uzavřením dohody na auditu FFC mezi městsku částí Brno-
Jehnice a Jihomoravským krajem v letech 2023 a2024. 
 
Ing. Iveta Brůhová informovala o průběhu auditu Family friendly community.  
 
Usnesení č. 23 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje účast městské části Brno-Jehnice na 
auditu Family friendly community v letech 2023 a 2024 a pověřuje Ing. Ivetu Brůhovou jako 
odpovědnou osobu. Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje uzavření dohody o 
účasti městské části Brno-Jehnice a pověřuje starostu podpisem této dohody. 
 
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 23 bylo přijato. 
 
b) Provozní řád komunitního centra 
 
Ing. Iveta Brůhová vysvětlila provoz komunitního centra. Součástí komunitního centra je i prostor 
bývalé ordinace ………………………... Knihovna Jiřího Mahena nesouhlasila s přesunem do menších 
prostor. 
 
MUDr. Daniel Rychnovský se zeptal, kdo bude chodit do komunitního centra, kde budou klíče? 
 
Ing. Iveta Brůhová odpověděla, že je to uvedeno v Provozním řádu. Klíče budou mít jen určené osoby 
a budou k dispozici na úřadě městské části. Akce budou uvedeny na webu, ve zpravodaji, na 
nástěnce úřadu městské části a je to určeno pro seniory, maminky s dětmi, spolky a občany Jehnic. 
 
Usnesení č. 24 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje Provozní řád komunitního centra, které se 
rozšiřuje i na prostory bývalé ordinace v přízemí budovy úřadu městské části. 
 
Pro:  6 Proti: 0  Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 24 bylo přijato. 
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c) Dotační program - Podpora rodinné a seniorské politiky obcí 2023 
   
Ing. Iveta Brůhová informovala o tom, že žádáme Jihomoravský kraj o dotaci na provoz komunitního 
centra ve výši 54.000,-Kč na stoly, promítací plátno a projektor. 
 
Usnesení č. 25 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje žádost o dotaci na vybavení komunitního 
centra ve výši 54.000,- Kč z programu „Podpora rodinné a seniorské politiky pro rok 2023“ a 
pověřuje starostu k podpisu žádosti o dotaci. 
 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 25 bylo přijato. 
 
d) Zakoupení stolů 5 ks do komunitního centra cca 25.000,- Kč  
 
Usnesení č. 26 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje nákup 5 ks stolů v ceně 5.000,- Kč za 1 
kus, celkem 25.000,- Kč do komunitního centra. 
 
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 26 bylo přijato. 
 
15) Přemístění kontejneru na textil 

 
Ing. Robert Charvát chtěl přemístit kontejner na textil z ulice Plástky k zastávce před ZŠ k ostatním 
kontejnerům na plast, papír, sklo a elektro 
 
Pan starosta a Václav Šicha namítli, že tam již není místo. 
 
Ing. Robert Charvát reagoval, že vedle kontejnerů v rohu místo je. 
 
Václav Šicha se Ing, Roberta Charváta zeptal, jestli má souhlas vlastníka pozemku, že souhlasí 
s umístěním kontejneru na svém pozemku. 
 
Ing. Robert Charvát pouze chtěl vyvolat diskusi k přemístění kontejneru na textil. 
 
MUDr. Oto Rinchenbach navrhnul, aby starosta vyvolal jednání na místě. 
 
16) Aktualizace investičních záměrů ZŠ a MŠ Blanenská 

 
MUDr. Oto Rinchenbach navrhnul, aby aktualizací investičních záměrů byl pověřen pan Šicha 
s ředitelem školy, protože aktualizaci naposledy dělal minulý pan starosta. 
 
Václav Šicha se již domluvil s panem ředitelem, že na tom začnou společně pracovat. 
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Usnesení č. 27 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice pověřuje aktualizací investičních záměrů ZŠ a MŠ 
Blanenská pana Václava Šichu a ředitele ZŠ a MŠ Blanenská pana Petra Kotyzu.  
 
Pro: 5 Proti: 1 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 27 bylo přijato. 
 
17) Rámcová smlouva se společností COMIMPEX, s.r.o. 

 
Pan starosta informoval, že pro záznamy a nahrávání zasedání Zastupitelstev městské části Brno-
Jehnice včetně anonymizace je potřeba sepsat rámcovou smlouvu, cena za jedno nahrávání je 
9.670,- Kč bez DPH. 
 
Usnesení č. 28 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice pověřuje starostu k uzavření rámcové smlouvy se 
společností COMIMPEX, s.r.o. na pořízení záznamu a nahrávání (online) zasedání 
zastupitelstev městské části Brno-Jehnice včetně anonymizace nahrávky pro rok 2023. Cena 
jednoho nahrávání je ve výši 9.670,- Kč bez DPH. 
 
Pro: 4 Proti: 0 Zdržel se: 3 
 
Usnesení č. 28 bylo přijato. 
 
18) Požadavek na výkon funkce místostarosty 

 
Pan starosta informoval, že na úřad došel požadavek pana Ing. Roberta Charváta na výkon funkce 
místostarosty, který požaduje, že chce sedět na úřadě každé pondělí od 15 do 17 hod., že chce, 
abychom mu vyčlenili stůl, kopírku, přístup k internetu a další. Pan starosta s tím nesouhlasí, protože 
úřad na to není připraven. Sedí tam tajemník, starosta a stavební úřad. Máme jeden jednací stůl a 
chodí tam v úřední dny občané, aby řešili své soukromé problémy. Není vhodné, aby se těchto jednání 
účastnil někdo ze zastupitelů a byl přítomen soukromým jednáním. Vzhledem k bezbariérovosti 
starosta navrhuje, aby setkávání jednotlivých zastupitelů probíhaly v komunitním centru a neblokovaly 
činnost úřadu. Požadavky zastupitelů na rezervaci komunitního centra bude řešit tajemník úřadu. 
 
Ing. Robert Charvát vysvětlil, že na úřadě je to důstojné prostředí pro občany, které je volné a úřad je 
od toho, aby byl vstřícný a otevřený vůči lidem. Nesouhlasí s tím, aby byl omezován ve výkonu funkce 
místostarosty.  
 
MUDr. Daniel Rychnovský se domníval, že není nutné, aby každý zastupitel využíval prostory úřadu, 
protože ten úřad musí mít nějaký svůj řád. Ani na městě Brně není žádná kancelář pro jednání 
zastupitelů s občany. Pokud chce Ing. Robert Charvát jednat s občany, tak ať si zřídí svoji kancelář 
nebo může využít komunitního centra. 
 
Ing. Robert Charvát trval na setkávání s občany na úřadě. 
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Usnesení č. 29 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice vyhovuje požadavku zastupitelů pro výkon jejich 
práce a setkávání s občany, a proto vymezuje pro tyto účely prostory komunitního centra 
v přízemí úřadu městské části Brno-Jehnice. Požadavky zastupitelů na rezervaci v komunitním 
centru bude řešit tajemník úřadu. 
 
Pro: 4 Proti: 2 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 29 bylo přijato. 
 
Ing. Iveta Brůhová požadovala, aby jí tajemník informoval v případě využití komunitního centra 
některým ze zastupitelů. 
 
Pan starosta ještě rozšířil bod o následující usnesení: 
Zastupitelstvo schvaluje gesce členů zastupitelstva v následujícím rozsahu: 

• Zastupitel pověřený gescí je oprávněn v dané oblasti shromažďovat podněty, připomínky, 
pracovat na návrzích projektů, které předkládá ke schválení Zastupitelstvu městské části 
Brno-Jehnice, případně radě a starostovi, pokud je to v jejich kompetenci. Bez výslovného 
souhlasu a pověření těchto orgánů, příslušný zastupitel nesmí rozhodovat v dané věci, 
vstupovat do jednání s orgány státní moci i úřady města, případně jinými účastníky řízení, činit 
objednávky prací a služeb za městskou část Brno-Jehnice a jinak vystupovat za městskou 
část Brno-Jehnice. Tato činnost přísluší výhradně starostovi městské části nebo jím 
pověřenému zástupci, který je za ni odpovědný zastupitelstvu a má i vlastní právní 
odpovědnost. 

 
Václav Šicha doplnil k usnesení, že místostarostové se mohou v rámci svých gescí pohybovat pouze 
uvnitř městské části Brno-Jehnice a nejsou oprávněni zastupovat městskou část navenek bez 
pověření od starosty, případně zastupitelstva. Již se to tak stalo a je to špatně. Jsou to soukromé 
iniciativy od hlavičkou místostarosty městské části. 
 
MUDr. Oto Rinchenbach dodal, že dvanáct let dělal místostarostu Václavu Šichovi a za celou dobu se 
nestalo, že by udělal nějaké rozhodnutí bez souhlasu starosty. Považuje to za neseriózní, protože 
starosta má právní zodpovědnost za úřad, za veškeré právní kroky. 
 
Usnesení č. 30 : 
 
Zastupitelstvo schvaluje gesce členů zastupitelstva v následujícím rozsahu: 

• Zastupitel pověřený gescí je oprávněn v dané oblasti shromažďovat podněty, 
připomínky, pracovat na návrzích projektů, které předkládá ke schválení Zastupitelstvu 
městské části Brno-Jehnice, případně radě a starostovi, pokud je to v jejich 
kompetenci. Bez výslovného souhlasu a pověření těchto orgánů, příslušný zastupitel 
nesmí rozhodovat v dané věci, vstupovat do jednání s orgány státní moci i úřady 
města, případně jinými účastníky řízení, činit objednávky prací a služeb za městskou 
část Brno-Jehnice a jinak vystupovat za městskou část Brno-Jehnice. Tato činnost 
přísluší výhradně starostovi městské části nebo jím pověřenému zástupci, který je za ni 
odpovědný zastupitelstvu a má i vlastní právní odpovědnost. 

 
Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se: 0 
 
Usnesení bylo přijato. 
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19) Přesuny v rámci rozpočtu městské části Brno-Jehnice 

Pan starosta informoval, že na návrh účetních navrhuje, že při přesunech v rozpočtu může starosta 
rozhodnout o přesunu peněz v jednotlivých kapitolách v mimořádných věcech. 
 
Ing. Robert Charvát s tím nesouhlasil. Jsou to přesuny, které jsou bez kontroly a vždy byly transfery 
mezi kapitolami pečlivě včetně přesunu peněz konzultovány se zastupiteli. 
 
Mgr. Vít Krinčev s tím také nesouhlasil. 
 
Václav Šicha sdělil, že až teprve teď zjistil, jak vše dělal 30 let dobře. Starosta musí mít nějaká práva a 
on je měl v minulosti také. 
 
Usnesení č. 31 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice stanovuje v souladu s §102 odst. 2 písm. a) a § 99 
odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů kompetenci starosty 
městské části Brno-Jehnice k provádění jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím 
rozsahu: 

a) do výše 100.000,- Kč u jednotlivých závazných ukazatelů 
b) neomezeně u příjmů s tím, že budou zařazeny do rezervy a jejich další použití bude 

řešeno rozpočtovými opatřeními, které schválí zastupitelstvo 
c) rozpočtová opatření 

 
Pro: 4 Proti: 2 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 31 bylo přijato. 
 
20) Nové webové stránky městské části Brno-Jehnice 

 
Starosta informoval o starých webových stránkách a o potřebě modernizace webových stránek 
městské části. Nové webové stránky pro městskou část Brno-Jehnice by stály asi 60.000,- až 80.000,- 
Kč. Z tohoto důvodu navrhnul aktualizaci webových stránek se stávajícím administrátorem webových 
stránek. 
 
Usnesení č. 32 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice schvaluje nabídku modernizace webových stránek 
ve výši 38.146,- Kč a pověřuje starostu k podpisu smlouvy se společností IDOS power s.r.o. 
 
Pro: 4 Proti: 2 Zdržel se: 1 
 
Usnesení č. 32 bylo přijato. 
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21) Stanovisko k projektové dokumentaci pro územní rozhodnutí 

MUDr. Oto Rinchenbach informoval, že v daném bodě je ve střetu zájmu. 
Následně představil investiční záměr výstavby 51 rodinných domů v lokalitě naproti škole a na poli u 
silnice a u vodárny. Jedná se o vyřízení inženýrských sítí a komunikací pro výstavbu rodinných domů. 
 
Usnesení č. 33 : 
 
Zastupitelstvo městské části Brno-Jehnice souhlasí ve smyslu §184 zákona č. 183/2006 Sb., 
stavební zákon, ve znění pozdějších předpisů, s umístěním, povolením a realizací stavby 
inženýrských sítí, přípojek inženýrských sítí komunikací v rámci akce „Výstavba RD Jehnice 
jih, III.etapa“ dle projektové dokumentace zpracované firmou AQUA PROCON s.r.o., Palackého 
tř. 12, Brno, z ledna 2023, zakázka č. 1606122-11 pro investora firmu MODESTA s.r.o. 
 
Pro: 4 Proti: 3 Zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 33 bylo přijato. 
 
22) Závěr 

 
Předsedající konstatoval, že byly vyčerpány všechny body programu a ukončil zasedání Zastupitelstva 
městské části Brno-Jehnice v 20:37 hod. 
Další zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Jehnice se bude konat v zákonné lhůtě, informace 
budou zveřejněny na úřední desce. 
 
 
 
V Brně dne 08.03.2023 
 
 
 
 
 
 
……………………………………………    ………………………………………. 
 
Ověřovatel MUDr. Daniel Rychnovský    Kontrolor MUDr. Oto Rinchenbach 
 
 
 
 
 
……………………………………………    ………………………………………. 
 
Starosta Mgr. Stanislav Dráb        Zapisovatel Ing. René Adámek 
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